



興華中學

Sekolah Menengah Hin Hua

141, Persiaran Raja Muda Musa, 41200 Klang, Selangor D.E. Malaysia.

编号: P/N/2023/32

日期: 28/12/2023

致: 全体教职员生及家长

校园防疫措施

根据卫生部报告, 近日新冠病毒确诊人数剧增, 校园防疫措施务必严谨。

措施如下:

1. 全体教职员生, 需自主唾液检测; 确诊者, 居家隔离且如常填具 Google Form 呈报学校。鼓励大家每星期自主唾液检测至少 1 次。
2. 住校生于开学前返宿前, 需进行唾液检测, 并于返宿时将检测器(Test Kit)交给 7 楼生活导师; 检测时确诊者, 居家隔离及呈报学校。
3. 鼓励全体教职员生佩戴口罩, 勤洗手, 避免前往人群密集地区。

吁请全体师生及家长小心谨慎, 自律防疫, 共同维护健康。

校长室 启



Ref : P/N/2023/32

Date: 28/12/2023

To all teachers, staff, students, and parents,

Epidemic Prevention Measures

According to the Health Ministry's report, COVID-19 cases have sharply increased. Hence, campus epidemic prevention measures must be rigorously implemented.

The measures are as follows:

1. All teachers, staff, and students are required to conduct a self-test; if found positive, stay at home and report to the school via the Google Form as usual. All are encouraged to do at least one round of self-test weekly.
2. School boarders are to conduct a self-test before returning to campus and submit the test kit to the 7th floor hostel office; if found positive, stay at home and report to the school.
3. All teachers, staff, and students are encouraged to wear masks, wash hands frequently, and avoid going to crowded areas.

Kindly take all necessary precautions to ensure the safety of all.

The Principal's Office